
P R O T O K Ó Ł  Nr  XXVIII/2008

z  SESJI  RADY  POWIATU  SKARŻYSKIEGO

odbytej 21 listopada 2008r.

Miejsce odbycia sesji – Sala Herbowa Starostwa Powiatowego   
ul. Konarskiego 20, 26-110 Skarżysko-Kamienna 

Godzina rozpoczęcia obrad - 830

W sesji udział wzięli: 
Radni Powiatu Skarżyskiego, Członkowie Zarządu Powiatu oraz 
Skarbnik i Sekretarz Powiatu 

Lista obecności radnych biorących udział w sesji - w załączeniu.

Obrady poprowadził  Przewodniczący Rady Powiatu Skarżyskiego 
–  Ireneusz Syryjczyk. 

Sesję  Rady  Powiatu  Skarżyskiego  protokołowała:  Joanna  Wężyk  – 
Kierownik Biura Rady Powiatu.

STRESZCZENIE  POSIEDZENIA

Ad. pkt. 1 Otwarcie Sesji.

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Skarżyskiego  -  Ireneusz 
Syryjczyk otworzył XXVIII w kadencji Sesję Rady Powiatu Skarżyskiego.

Następnie oznajmił, iż sesja zwołana została zgodnie z art. 15 ust. 7 
ustawy o samorządzie powiatowym, na wniosek Zarządu Powiatu. 
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Ad. pkt. 2. Stwierdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad.

Przewodniczący  obrad  –  Pan  Ireneusz  Syryjczyk  stwierdził, 
iż w sesji uczestniczy 19 radnych co stanowi 91% ogólnego składu Rady, 
jest  to  zatem  kworum  zdolne  do  podejmowania  prawomocnych  uchwał  
i decyzji.

Następnie stwierdził, iż zgodnie z § 19 ust. 3 pkt. 2) Statutu Powiatu 
Skarżyskiego,  Sekretarzem dzisiejszych  obrad  zgodnie  z  porządkiem 
alfabetycznym będzie Radny Zenon Nowakowski.  

Przewodniczący  Rady wskazał,  iż  Państwo  Radni  wraz
z zawiadomieniem o dzisiejszej Sesji otrzymali projekt porządku obrad.

Następnie  zapytał  czy  radni  lub  członkowie  Zarządu  wnoszą  jakieś 
uwagi lub wnioski do przedstawionego porządku. 

 
Radny Marcin Ożóg – zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad 

o punkt Interpelacje i zapytania radnych. 

Starosta – Jerzy Żmijewski – w imieniu Zarządu Powiatu, który był 
wnioskodawcą  dzisiejszej  sesji,  wyraził  zgodę  na  poszerzenie  porządku 
obrad.  

Ponieważ nie zgłoszono innych zmian do porządku  Przewodniczący 
Rady  –  Pan  Ireneusz  Syryjczyk  poddał  pod  głosowanie  zgłoszony 
wniosek. 

1)  Wniosek o  rozszerzenie  porządku  obrad  o  pkt.  Interpelacje
i zapytania radnych został przyjęty jednogłośnie.

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad wraz 
z wprowadzonymi poprawkami.  

Porządek XXVIII Sesji Rady Powiatu Skarżyskiego
został przyjęty     jednogłośnie.  

Ad. pkt. 3 Rozpatrzenie i podjęcie uchwał

1)  Projekt uchwały w sprawie:  wprowadzenia zmian w budżecie 
powiatu przedstawiła Pani Alina Skuza – Skarbnik Powiatu.

Uzasadniając poinformowała, iż proponowane zmiany w planowanych 
dochodach, przychodach i wydatkach w budżecie powiatu wymienione w §1 
pkt 1, 2, 3, 4 i 5 wynikają z:
-  umowy  finansowej,  zawartej  pomiędzy  Fundacją  Rozwoju  Systemu 
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Edukacji-  Narodową  Agencją  Programu  „Uczenie  się  przez  całe  życie”  – 
projekt partnerski Comeniusa a Powiatem Skarżyskim – realizator programu 
(beneficjent)  I  Liceum  Ogólnokształcące  w  kwocie  16.000  EUR  co
w przeliczeniu w PLN po kursie euro 3,5257 czyni kwotę zł: 45.129

-  aneksu  do  umowy  Nr  WRR/000051/13/D  na  realizację  programu  pn. 
„Program  wyrównywania  różnic  między  regionami”  zawartej  w  dniu 
25.07.2008r  pomiędzy  Państwowym  Funduszem  Rehabilitacji  Osób 
Niepełnosprawnych  a  Powiatem Skarżyskim w wyniku,  którego  kwota  na 
realizację  projektu  w  ramach  obszaru  B  wzrasta  z  kwoty  zł: 
43.553 do kwoty zł: 152.776 zwiększenie o kwotę zł ≈ 109.223

-  umowy  ramowej  w  ramach  programu  operacyjnego  „Kapitał  Ludzki” 
współfinansowego  ze  środków  „Europejskiego  Funduszu  Społecznego” 
zawartej w Kielcach pomiędzy Samorządem Województwa Świętokrzyskiego 
– Świętokrzyskim Biurem Rozwoju Regionalnego a Powiatem Skarżyskim na 
okoliczność  realizacji  projektu  pn.  „Dobry  Start”  realizowanej  w  ramach 
Działania  7.1  „Rozwój  i  upowszechnianie  aktywnej  integracji”  przez 
Beneficjenta – Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Skarżysku-Kam., na 
kwotę zł ≈ 49.310

- w § 1 pkt 2 uchwały zmniejszenia planu dochodów i przychodów dokonano 
w związku  z decyzją Zarządu Powiatu Skarżyskiego na posiedzeniu w dniu 
27 sierpnia 2008r, że przetarg na zadanie inwestycyjne ujęte w załączniku 
Nr 3 pn. „Przebudowa mostu przez rzekę Kamienną w ciągu drogi Nr 0446T 
w m. Bliżyn” odbędzie się w m-cu grudniu bieżącego roku, realizacja zadania 
rozpocznie się w roku 2009.

W §2 uchwały wprowadzone zmiany wynikają ze zmniejszonej kwoty 
planowanego kredytu w wyniku skreślenia zadania, o którym mowa w § 1 
pkt  2 uchwały  co  powoduje  automatycznie  zmniejszenie  deficytu 
budżetowego o  kwotę  zł:  500.000 i  zmniejszenie  zaciągniętych  kredytów 
także o kwotę zł: 500.000. W związku z powyższym ulega zmianie zał. Nr 3 
„Limity na wieloletnie programy inwestycyjne w latach 2008-2010”, zmianie 
ulegają również nakłady na zadania inwestycyjne jednoroczne w 2008r co 
obrazuje załącznik Nr 3a do niniejszej uchwały.

W § 7 uchwały przeniesień planowanych wydatków pomiędzy działami 
dokonano na podstawie: 

-  wyciągu  z  protokołu  Nr  52/2008 z  posiedzenia  Zarządu Powiatu  
w  dniu  5  listopada  2008r,  uwzględniającego  pismo  Naczelnika  Wydziału 
Finansowego,  że  planowana  kwota  w  budżecie  tytułem  poręczeń  jest 
niewystarczająca,  gdyż  w  miesiącu  styczniu  br.  spłacono  odsetki  od 
poręczenia  za  miesiąc  grudzień  2007r,  a  ponadto  wysokość  odsetek 
comiesięcznie ulega zwiększeniu w stosunku do kwot z harmonogramu,

- wyciągów z protokołów Nr 51/2008 z posiedzenia Zarządu Powiatu 
z  dnia  29  października  2008r  i  Nr  55/2008  z  dnia  14  listopada  2008r 
uwzględniających prośbę Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego Nr 
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1 w kwocie zł: 15.000 z przeznaczeniem na zakup opału i pokrycie kosztów 
energii,

-  pisma  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  nr  PCPR 
3012/10/D/08  z  dnia  07.11.2008r  zgłaszającego  nadwyżkę  planowanych 
kwot w rozdziałach 85201 „Placówki opiekuńczo-wychowawcze” zł: 116.000 i 
w  85204  „Rodziny  zastępcze”  zł:  150.000,  z  tego  też  względu  Zarząd 
Powiatu uwzględnił pismo Międzyzakładowego Ośrodka Medycyny Pracy na 
posiedzeniu w dniu 5 listopada – wyciąg z protokołu Nr 52/2008 przyznając 
kwotę  zł:  30.000  na  budowę  podjazdu  dla  niepełnosprawnych  oraz 
przebudowę wejścia dla budynku i ciągu komunikacyjnego jako uzupełnienie 
środków z PFRON,

-  pisma  Zespołu  Placówek  Specjalnych  Nr  ZPS-FK  27/2008  z  dnia 
20.10.2008r  z  uwagi  na  nadwyżkę  składki  na  ubezpieczenia  społeczne  a 
niedobór w funduszu wynagrodzeń,

- wyciągu z protokołu Nr 52/2008 z dnia 06.11.2008r z posiedzenia 
Zarządu Powiatu z dnia 5 listopada 2008r, w którym Zarząd przychylił się do 
prośby Powiatowego Urzędu Pracy zwiększając o kwotę zł: 17.000 fundusz 
wynagrodzeń  tytułem  odpraw  emerytalnych  z  oszczędności  wynikłych  w 
Powiatowym Zespole ds. Orzekania o Niepełnosprawności,

-  pisma  Zespołu  Placówek  Specjalnych  dla  Niepełnosprawnych 
Ruchowo Nr ZPS 30/07/08 z dnia 18.11.2008r z uwagi na brak środków na 
wynagrodzenia   w  rozdziale  80105  „Przedszkola  specjalne”  w  związku  z 
nową organizacją roku szkolnego 2008/2009.

W  §  9  uchwały  zmian  w  planowanych  wydatkach  wynagrodzeń, 
polegających na przenoszeniu kwot pomiędzy paragrafami w ramach tego 
samego  działu  i  rozdziału  dokonano  na  podstawie  pism  jednostek 
organizacyjnych J.S.T z odpowiednimi uzasadnieniami i tak:

-  pismo  Zespołu  Placówek  Specjalnych  dla  Niepełnosprawnych 
Ruchowo Nr ZPSNR 30/07/08 z dnia 18.11.2008r z uwagi jak podano wyżej,

- pismo Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy Nr PŚDS-
0716/8/2008 z dnia 12.11.2008r z uwagi na braki funduszu wynagrodzeń  
a oszczędnościami w wynagrodzeniach bezosobowych,

-  pismo Powiatowego  Urzędu  Pracy  Nr  PUP.DF-071/52/2008  z  dnia 
16.10.2008r w którym oszczędności w wydatkach rzeczowych przenosi się 
na zwiększenie planu wydatków wynagrodzeń w wysokości zł: 56.410, uwagi 
na zmianę zasad wynagradzania pracowników samorządowych,

-  pismo  Zespołu  Placówek  Specjalnych  Nr  ZPS-FK  27/2008  z  dnia 
20.10.2008r  z  związku  z  ruchem  kadrowym  tj  przeniesienie  nauczycieli 
szkoły  podstawowej  do  gimnazjum  oraz  długotrwałego  zwolnienia 
lekarskiego wychowawcy internatu,

W § 10 uchwały przeniesień planowanych kwot pomiędzy paragrafami 
dokonano na  podstawie  pisma Zarządu Dróg  Powiatowych Nr  ZDP-3012-
28/2008  z  dnia  18  listopada  2008r  w  związku  z  potrzebą  wykonania 
technologii nawierzchni na ul. Żeromskiego w Skarżysku-Kam.

W  §  11  uchwały  zmiana  w  załączniku  nr  5  do  uchwały  Nr 
174/XXV/2008 Rady Powiatu Skarżyskiego z dnia 10 lipca 2008r polega na 
przemieszczeniu planu kwot wprowadzonych do budżetu w roku 2008 jako 
nadwyżka z lat ubiegłych a winny być jako inne źródła (wolne środki), na co 
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zwróciła uwagę w sprawozdaniu RB-NDS (o nadwyżce i deficycie) Regionalna 
Izba Obrachunkowa w Kielcach.  

Radny Michał Jędrys –  zapytał o planowaną przebudowę mostu na 
rzece Kamienna w miejscowości Bliżyn, zwracając uwagę, iż w załącznikach 
dotyczących limitów wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne nie jest 
ujęta budowa mostu, a jedynie studium wykonalności. Następnie zapytał czy 
wynagrodzenia  w  Powiatowym Urzędzie  Pracy  wynikają  z  podjętej  przez 
Radę Powiatu uchwały, która miała doprowadzić do wyrównania poziomów 
płac  w  poszczególnych  jednostkach.  Zwrócił  jednocześnie  uwagę  na 
niezrozumiały   zapis  zawarty  w  uzasadnieniu,  a  mianowicie  “potrzeba 
wykonania technologii nawierzchni na ul. Żeromskiego”. 

Skarbnik Powiatu – wyjaśniła, iż wskazane zadanie będzie ujęte jako 
inwestycje jednoroczne w budżecie na rok przyszły.

   
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt. 

Uchwała  w  sprawie:  wprowadzenia  zmian  w  budżecie  powiatu 
została przyjęta jednogłośnie i uzyskała Nr 197/XXVIII/2008.

2) Członek Zarządu Powiatu – Artur Berus  przedstawił projekt 
uchwały  w  sprawie: przystąpienia  do  realizacji  zadań  drogowych  
w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2008 
– 2011.   

Starosta –  uzasadniając  ten  projekt  wskazał,  iż  jednym
z podstawowych warunków niezbędnym do złożenia wniosku jest uchwała 
Rady. Dodał, iż  termin do złożenia wniosków upływa w dniu dzisiejszym, 
dlatego  też  w  trybie  pilnym  zwołana  została  dzisiejsza  sesja.  Następnie 
wyjaśnił  dlaczego  Zarząd  Powiatu  w  ramach  Narodowego  Programu 
Przebudowy  Dróg  Lokalnych  na  lata  2008  -  2011  wskazał  dwa  zadania: 
przebudowa  ul.  Ekonomii  oraz  ul.  Żeromskiego  w  Skarżysku–Kamiennej. 
Zdaniem Zarządu, te drogi ze względu na układ komunikacyjny, obciążenie 
ruchu i stan nawierzchni, powinny być realizowane jako pierwsze.  Zgodnie 
z informacją Wojewody lista zadań przeznaczonych do realizacji w ramach 
tego programu zostanie opublikowana do końca roku. 

Radny Marcin Ożóg – zwrócił uwagę, iż o realizacji programu wiemy 
od dłuższego czasu, dlatego zapytał czemu dokumenty do tego programu 
składane są w ostatniej chwili. 

Starosta – odpowiadając wyjaśnił, iż wg stanu na 17.11 – do złożenia 
wniosku  wystarczył  projekt  budżetu  z  ujętymi  zadaniami  lub  wieloletni 
program  budowy  dróg.  Jednak  okazało  się,  że  te  dokumenty  są 
niewystarczające.   
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Radna Bożena Bętkowska - zwróciła uwagę, iż zgodnie z informacją 
z  19.11,  która  wpłynęła  do Wojewody Świętokrzyskiego należy  uznać  za 
dopuszczalne  dołączenie  projektu  budżetu.  Tak  więc  co  dwa  dni  są  inne 
wytyczne.  

Starosta – oznajmił, iż na Związku Powiatów Polskich, które odbyło 
się 19.11 starostowie kwestionowali  konieczność dołączenia Uchwał  Rady, 
stąd też informacja, iż dopuszczalne jest dołączenie projektu budżetu.

Radny Michał Jędrys – zapytał, czy inwestycje te będą realizowane 
w przypadku gdy nasz wniosek nie przejdzie.

Starosta –  odpowiadając  wyjaśnił,  iż  w  przypadku  nie  pozyskania 
środków z  Narodowego Programu inwestycje te będą realizowane w ramach 
środków własnych powiatu i miasta. 

Radna Bożena Bętkowska – zapytała czy były brane pod uwagę inne 
drogi z terenu powiatu, które spełniałyby kryteria  wymagane w programie.  

Zarząd  Powiatu -  rozpatrywał  wszystkie  drogi  z  terenu  powiatu.
Ponieważ realizacja programu jest przewidziana do 2011 roku, w następnej 
kolejności  Zarząd  planuje  inwestycję  drogową  Bliżyn-Sorbin-Odrowążek, 
która  również spełnia kryteria ujęte w programie.  Zasada realizacji  tych 
projektów  jest  taka,  że  po  wykonaniu  inwestycji  z  własnych  środków 
refundowane jest 50% nakładów, biorąc jeszcze pod uwagę wnioski złożone 
w ramach RPO musimy wyliczyć na jakie inwestycje będzie nas stać.   
  

Ponieważ radni nie zgłosili innych uwag Przewodniczący Rady poddał 
pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały.

Uchwała w sprawie:  przystąpienia  do realizacji  zadań drogowych  
w  ramach  Narodowego  Programu  Przebudowy  Dróg  Lokalnych
2008–2011  rok  została  przyjęta  jednogłośnie  i  uzyskała 
Nr198/XXVIII/2008.

Ad.pkt. 4 Interpelacje i zapytania radnych

W tym punkcie głos zabrali: 

Radny Marcin Ożóg - poruszył sprawę braku chodnika wzdłuż ulicy 
1 Maja w Skarżysku-Kamiennej od przejazdu kolejowego do granicy miasta. 
Wskazał,  iż  kwestia  ta   od  dłuższego  czasu  budzi  zainteresowanie 
mieszkańców  osiedla  Usłów.  Przypomniał,  iż  ponad  rok  temu  składał 
interpelację
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w przedmiotowej sprawie i otrzymał odpowiedź, że planowana jest budowa 
kanalizacji sanitarnej, w związku z czym do czasu zakończenia inwestycji, 
inne nie będą tam realizowane. Podkreślił  natomiast,  że istnieje potrzeba 
wybudowania  w  tym  miejscu  chodnika.  Dlatego  też  ponowił  swoją 
interpelację  w  tej  sprawie  i  poprosił,  aby  Zarząd  podjął  starania  w  celu 
sprawdzenia,  czy  kanalizacja  rzeczywiście  będzie  tam budowana  i  kiedy. 
Następnie,  w  związku  z  tym,  iż  większość  radnych  pracuje  w  godzinach 
pracy  Starostwa  Powiatowego,  w  celu  poprawy  organizacji  pracy  Rady 
Powiatu,  zaproponował,  aby  protokoły  z  sesji,  przed  ich  przyjęciem, 
przesyłane były  radnym  na skrzynki  poczty  elektronicznej,  aby umożliwić 
zaopiniowanie,  bądź  ewentualnie  zgłoszenie  do  nich  wniosków.  Poprosił 
również,  aby  interpelacje  i  zapytania  radnych  oraz  odpowiedzi  na 
interpelacje i zapytania zamieszczane były na stronie internetowej powiatu, 
tak aby mieszkańcy mogli  zapoznać się z treścią interpelacji,  które w ich 
imieniu  składają  radni.  Następnie  zapytał,  na  jakim  obecnie  etapie  jest 
opracowanie  nowej  Strategii  Rozwoju  Powiatu  Skarżyskiego  i  kiedy  radni 
otrzymają ostateczną wersję tego dokumentu.  

Radny Michał Jędrys -  odnosząc się do publikacji projektów uchwał 
na  stronie  internetowej  BIP  Starostwa  Powiatowego,  zwrócił  uwagę,  iż 
zasadnym  byłoby  zamieszczanie  ich  przed  sesją,  na  której  będą 
podejmowane. Wskazał natomiast, iż ostatnie znajdujące się w BIP projekty 
uchwał są z 9 września br. Następnie, w związku z informacją o spłaceniu 
przez ZOZ zadłużenia wobec Miasta Skarżyska-Kamiennej, zapytał, z jakich 
środków została pokryta ta należność, czy ze środków własnych ZOZ, czy też 
z zaciągniętego w tym celu kredytu. Zapytał również o termin zakończenia 
prac  remontowych  na  moście  w  ciągu  ulicy  11  listopada.  W  swojej 
wypowiedzi poruszył także sprawę braku chodnika w ciągu ulicy Kopernika - 
odcinek  łączący  skrzyżowanie  w  prawo na  Lipowe Pole  z  ulicą  Rycerską. 
Zaznaczył,  iż  jest  to wąska, nieoświetlona droga,  o znacznym natężeniu 
ruchu,  ustawione  tam  znaki  drogowe  świadczą  o  częstych  wypadkach. 
Dlatego też zapytał, czy zadania budowy chodnika w ciągu ulicy Kopernika 
nie można byłoby włączyć do inwestycji na rok 2009.  

Radny  Stanisław Czubak -  odniósł  się  do  wieloletnich  wydatków 
zaplanowanych w projekcie budżetu na rok 2009. Zwrócił uwagę na będącą 
w fatalnym stanie  drogę L.  Staffa  w miejscowości  Majków.  Poprosił,  aby 
dokumentacyjnie umieścić tę drogę na rok 2010, natomiast jej wykonanie na 
rok 2011. 

Radny Piotr Zalega - poruszył problem związany z parkowaniem przy 
ulicy Sikorskiego. Zwrócił uwagę, iż parking znajduje się po prawej stronie 
jezdni, natomiast po lewej jest zakaz zatrzymywania się i postoju, pomimo 
to  kierowcy  parkują  w  tym miejscu,  jednocześnie  petenci  Urzędu Miasta
i  innych  instytucji  znajdujących  się  na  ul.  Sikorskiego  nie  mają  gdzie 
zaparkować swoich samochodów. Zaproponował więc zlikwidowanie zakazu 
zatrzymywania się i postoju po lewej stronie, ewentualnie wyznaczanie co 
pewien czas koperty, miejsca wyłączonego z ruchu w celu zwiększenia ilości 
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miejsc parkingowych.   

Radny  Tomasz  Kędzierski  -  wyraził  zdanie,  iż  odpowiedzi  na 
interpelacje radnych powinny być udzielanie w formie pisemnej. Następnie 
zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Rady Powiatu i Kierownika Biura 
Rady,  aby  doprecyzować  termin  interpelacja  oraz  zapytanie.  Następnie  
w imieniu Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej poruszył kwestię artykułu 
jaki ukazał się w w Echu Dnia 18 listopada br., a dotyczącego laureatów 
nagrody  Powiatowe  Dęby.  Nawiązując  do  wypowiedzi  Radnego  Michała 
Jędrysa,  stanowiącej  komentarz  do  informacji  na  temat  przyznania 
Powiatowego Dęba  –  Panu  Staroście  Jerzemu Żmijewskiemu,  wskazał,  iż 
większość  radnych  pracujących  w  Radzie  Powiatu  od  początku  istnienia 
powiatu  skarżyskiego  uważa,  iż  obecny  Starosta  jest  osobą  o  ogromnej 
wiedzy  i  kompetencji.  Wyjaśnił,  iż  z  wnioskiem  o  przyznanie  Staroście 
nagrody  wystąpiła  grupa  radnych.  Następnie  zwracając  się  do  Radnego 
Michała Jędrysa stwierdził, że jeśli będzie on miał choć 10% tych osiągnięć
w  życiu  zawodowym,  czy  pracy  społecznej,  co  Starosta  –  Pan  Jerzy 
Żmijewski,  to  jako  pierwszy  podpisze  wniosek  o  przyznanie  Radnemu 
nagrody Powiatowe Dęby.   

Radny Michał  Jędrys –  odnosząc  się  do  powyższego wystąpienia, 
wyraził  zdanie,  iż  każdy ma prawo do własnego zdania  i  na tym polega 
demokracja, że każdy może wypowiadać swoje opinie.   

Starosta – Jerzy Żmijewski – odnosząc się do wystąpienia Radnego 
Piotra  Zalegi  poinformował,  iż  zajmie  się  tą  kwestią  Naczelnik  Wydziału 
Komunikacji  –  Pan  Dariusz  Zarychta.  Odnosząc  się  do  wystąpienia  Pana 
Michała Jędrysa poinformował, iż szpital spłacił miastu zobowiązania z tytułu 
poręczenia  kredytu  ze  środków  za  nadwykonania  roku  2008.  Co  do 
inwestycji na moście 11 listopada w Skarżysku-Kamiennej  poinformował, iż 
zostanie on  otwarty w najbliższy poniedziałek lub wtorek. W kwestii budowy 
chodnik w ul. Kopernika wyjaśnił, iż na dzień dzisiejszy nie ma decyzji co do 
lokalizacji budowy kanalizacji sanitarnej, dlatego też do chwili obecnej nie 
został on zrealizowany.  

Ustosunkowując się do wystąpienia Radnego Marcina Ożóga wskazał, 
iż  Strategia  wraz  z  wieloletnim  programem  inwestycyjnym  będzie 
przedmiotem sesji  grudniowej.  Co do budowy chodnika w ciągu ul.  1-go 
Maja poinformował, iż kanalizacja sanitarna planowana jest po obu stronach 
ulicy i na chwilę obecną z informacji jakie posiada jest zatwierdzony projekt 
oraz jest wydane pozwolenie na budowę, tak więc zgodnie z uzgodnieniami z 
Prezydentem Miasta  chodnik  w ciągu ulicy  1-go Maja  będzie  realizowany 
dopiero  po  zakończeniu  inwestycji  budowy  kanalizacji.  Dodał,  iż  budowa 
chodnika po prawej stronie jest na chwilę obecna nie możliwa ze względu na 
nieuregulowany stan prawny.      

Przewodniczący  Rady –  zapytał  czy  radni  mają  jeszcze  jakieś 
pytania do Pana Starosty i czy są usatysfakcjonowani odpowiedzią.
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Ponieważ radni nie zgłosił żadnych uwag Przewodniczący stwierdził, iż 
uznaje,  że  odpowiedzi  na  zgłoszone  zapytania  i  interpelacje  zostały 
udzielone.  
 

Przewodniczący  Rady –  ustosunkowując  się  do  kwestii 
przyznawanych  nagród  Powiatowe  Dęby,  przypomniał  iż  Rada  Powiatu 
przyjęła  regulamin  przydzielenia  nagród,  ustalając,  iż  w  kapitule  będą 
zasiadali  laureaci poprzednich edycji.  Tak więc zaufaliśmy osobom, którzy 
otrzymali już tę prestiżową nagrodę i od decyzji kapituły nie ma odwołania. 

Następnie poprosił  o powstanie z miejsc  i  zakończył obrady poprzez 
wygłoszenie formuły. 

“Zamykam XXVIII Sesję Rady Powiatu Skarżyskiego".

Godzina zakończenia obrad – 950

Protokołowała:
Joanna Wężyk                                      Przewodniczący              

                                 Rady Powiatu Skarżyskiego 
                           

             IRENEUSZ SYRYJCZYK
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